
Referat fra styremøtet 30. januar 2025. 

Tilstede: Atle, Roar og Lena. 

Ref. Lena

Sak Drøfting Ansvar

Solbakken Bjerkøya vei og vel forening betaler strøing og 
brøyting, men det blir gjort samtidig som 
kommunen strør og brøyter resten av veiene de 
har ansvar for på øya. Atle har fått til en avtale om 
dette. 

Atle

Asfalt Atle har snakket med en på teknisk avdeling i 
kommunen angående dette med asfaltering, han 
skulle avklare det og komme tilbake til det. 

Atle

Stolpe og basketkurv Atle har snakket med Bruserud angående dette, 
han snakker med Ernst Arne og Atle om dette.

Atle/Ernst 
Arne

Skøytebrygga Roar har sjekket hva som bør gjøres. Dette bør vi 
arrangere til våren. 

• Rydding av busker og kratt som vokser 
opp ved belegningsstein. 

• Rensing av belegningsstein.
• Gulvet på toalettet bør males på nytt. 
• Livbøye bør bestilles 
• Stokker i bryggekaret er dårlig, dette 

bør fikses litt på evt bygges nytt. Vi 
snakker med Espen Andersen om han 
har en ungdomsbedrift som kan gjøre 
jobben. 

• Slå i spiker på brygga
• Rette lang-gang
• Beis av benker og bord

Roar

Valgkomitè Snakker med Hilde og Geir angående utskiftinger 
i styret. 

Neste møte Tirsdag 25. mars kl 1900 hos Lena


